

Reference Letter

رسالة مرجعية

To,
AIIMS INTERNATIONAL DIGITAL MARKETING L.L.C
201
20B St, Al Khaleej Building, Al Karama Dubai

إلى،
AIIMS INTERNATIONAL DIGITAL MARKETING L.L.C
201
20B St, Al Khaleej Building, Al Karama Dubai

As requested by AIIMS INTERNATIONAL DIGITAL MARKETING L.L.C, we here by certify that the Customer maintains an account AED 1015934359801 with Emirates NBD Bank (P.J.S.C.) as per the below details:

بناءً على طلب AIIMS INTERNATIONAL DIGITAL MARKETING L.L.C، نؤكد أن العميل لديه حساب برقم AED 1015934359801 لدى بنك الإمارات دبي الوطني (ش.م.ع.)، وفقاً للتفاصيل التالية:

Account Number	AED 1015934359801	رقم الحساب
Account Name	AIIMS INTERNATIONAL DIGITAL MARKETING L.L.C	اسم الحساب
IBAN	AE810260001015934359801	رقم الأيبان
Registered Address	201 2,AL KHALEE,AL KHALEEJ,AL KARAMA,DUBAI,DUBAI,6009,UNITED ARAB EMIRATES	العنوان المسجل
Account Type	CURRENT ACCOUNT	نوع الحساب
Account Opened Date	2025-07-25	تاريخ فتح الحساب
Branch Name	DEIRA CITY CENTRE	اسم الفرع
Swift Code	EBILAEAD	رمز سويفت

Disclaimer

إخلاء مسؤولية:

This is an electronically generated letter, hence does not require a signature. The customer agrees to receive this document in electronic form.

هذه الرسالة مستخرجة آلياً من النظام، و بالتالي لا تحتاج إلى توقيع و ختم. يوافق العميل على استلام هذه الرسالة بالصيغة الإلكترونية.

This letter is being presented upon the customer's specific request and is intended for the addressee only. Emirates NBD Bank P.J.S.C does not accept any liability or makes any representation whatsoever towards the customer or addressee in respect of the contents of this letter nor the accuracy of any statement therein. The information in this letter may not be relied upon and nothing in this letter constitutes a representation. Furthermore, the information in this letter does not oblige the bank to provide any potential financings to the customer in the future.

تم تقديم هذه الرسالة بناءً على الطلب الخاص للعميل و هي مخصصة للمرسل إليه فقط. لا يتحمل بنك الإمارات دبي الوطني (ش.م.ع.) أي مسؤولية أو يقدم أي تمثيل من أي نوع تجاه العميل أو المرسل إليه فيما يتعلق بمحتويات هذه الرسالة و لا دقة أي بيانات واردة فيها. لا يجوز الاعتماد على المعلومات الواردة في هذه الرسالة على أنها تمثل إقراراً. علاوة على ذلك، فإن المعلومات الواردة في هذه الرسالة لا تلزم البنك (ش.م.ع.) بتقديم أي تمويل محتمل للمتعامل في المستقبل.



Reference Letter

رسالة مرجعية

To,
AIIMS INTERNATIONAL DIGITAL MARKETING L.L.C
201
20B St, Al Khaleej Building, Al Karama Dubai

إلى،
AIIMS INTERNATIONAL DIGITAL MARKETING L.L.C
201
20B St, Al Khaleej Building, Al Karama Dubai

As requested by AIIMS INTERNATIONAL DIGITAL MARKETING L.L.C, we hereby certify that the Customer maintains an account USD 1025934359802 with Emirates NBD Bank (P.J.S.C.) as per the below details:

بناءً على طلب AIIMS INTERNATIONAL DIGITAL MARKETING L.L.C. نؤكد أن العميل لديه حساب برقم USD 1025934359802 لدى بنك الإمارات دبي الوطني (ش.م.ع.) وفقاً للتفاصيل التالية:

Account Number	USD 1025934359802	رقم الحساب
Account Name	AIIMS INTERNATIONAL DIGITAL MARKETING L.L.C	اسم الحساب
IBAN	AE890260001025934359802	رقم الأيبان
Registered Address	201 2,AL KHALEE,AL KHALEEJ,AL KARAMA,DUBAI,DUBAI,6009,UNITED ARAB EMIRATES	العنوان المسجل
Account Type	CURRENT ACCOUNT FOREIGN CCY	نوع الحساب
Account Opened Date	2025-07-25	تاريخ فتح الحساب
Branch Name	DEIRA CITY CENTRE	اسم الفرع
Swift Code	EBILAEAD	رمز سويفت

Disclaimer

إخلاء مسؤولية:

This is an electronically generated letter, hence does not require a signature. The customer agrees to receive this document in electronic form.

هذه الرسالة مستخرجة آلياً من النظام. و بالتالي لا تحتاج إلى توقيع و ختم. يوافق العميل على استلام هذه الرسالة بالصيغة الإلكترونية.

This letter is being presented upon the customer's specific request and is intended for the addressee only. Emirates NBD Bank P.J.S.C does not accept any liability or makes any representation whatsoever towards the customer or addressee in respect of the contents of this letter nor the accuracy of any statement therein. The information in this letter may not be relied upon and nothing in this letter constitutes a representation. Furthermore, the information in this letter does not oblige the bank to provide any potential financings to the customer in the future.

تم تقديم هذه الرسالة بناءً على الطلب الخاص للعميل و هي مخصصة للمرسل إليه فقط. لا يتحمل بنك الإمارات دبي الوطني (ش.م.ع.) أي مسؤولية أو يقدم أي تمثيل من أي نوع تجاه العميل أو المرسل إليه فيما يتعلق بمحتويات هذه الرسالة و لا دقة أي بيانات واردة فيها. لا يجوز الاعتماد على المعلومات الواردة في هذه الرسالة على أنها تمثل إقراراً. علاوة على ذلك، فإن المعلومات الواردة في هذه الرسالة لا تلزم البنك (ش.م.ع.) بتقديم أي تمويل محتمل للمتعامل في المستقبل.

